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Skončil jubilejní školní rok
Jubilejní stý školní rok je za námi, dovolte mi proto krátké ohléd-

nutí. Největší událostí školního roku byly bezesporu podzimní osla-
vy 100. výročí založení školy v Běchovicích, které vyvrcholily
13. listopadu. Přípravy akce se aktivně zúčastnila většina žáků
naší školy, kteří se svými učiteli pro hosty z blízka i z daleka při-
pravili bohatý program. Na pěvecká, recitační a taneční vystoupe-
ní při Akademii v tělocvičně navázal Den otevřených dveří.

Dny sváteční vystřídaly dny všední. V pedagogické oblasti naše
škola postupně pracuje na vlastním Školním vzdělávacím progra-
mu, který nahradí současné osnovy. Věříme, že budeme úspěšní
stejně tak, jak jsme byli úspěšní v právě končícím roce, kdy se
všichni naši deváťáci dostali na školu dle svého výběru hned
v prvním kole, z toho pět na gymnázium. Vedle dobré úrovně vzdě-
lávání dbáme na přátelské klima na naší škole a mám za to, že se
nám to daří. Velký důraz klademe na spolupráci s rodiči.

V uplynulém školním roce uspořádala škola řadu úspěšných škol-
ních akcí. Na školy v přírodě vyjely až na jednu všechny třídy. Pro
učitele jsou to jedinečné příležitosti poznat své žáky jinak než
v lavici, pro děti možnost uvidět zajímavá místa, užít si, skamará-
dit se se svými spolužáky. Jako každoročně pořádala škola lyžař-
ský výcvik v Krkonoších. Letos poprvé jelo ve spolupráci s panem
Jonešem šest dětí do Anglie na krátký jazykový pobyt.

Velmi úspěšná byla škola ve sběru starého papíru. Upřímně dě-
kuji vám všem, kteří nám v této akci pomáháte. V mimoškolním
čase mají žáci na výběr řadu kroužků – keramika, informatika,
výtvarný kroužek, angličtina, konverzace v angličtině, sborový zpěv,
flétna, rytmika, kroužek jízdy na in-line bruslích a náboženství.

Škola spolupořádá podzimní dětský běžecký závod Mladé Bě-
chovice, nově i Běchovice in-line a jarní Běchovickou tretřičku.
Spolupracujeme při dnu dětí a karnevalu. Pěvecký sbor vystoupil
pro naše nové občánky i seniory. Fotografie ze všech akcí nalez-
nete v pravidelně aktualizované fotogalerii na internetových strán-
kách naší školy – www.zsbechovice.cz.

Závěrem dovolte velké poděkování – nejprve našim dětem, za
to úsilí a snahu – u někoho větší, u někoho bude potřeba příští rok
přidat! Dále děkuji všem našim zaměstnancům – paním učitelkám
a vychovatelkám, kuchařkám, paní školnici, paní ekonomce i uklí-
zečkám za výbornou práci. Za dobrou spolupráci děkuji i všem
rodičům našich žáků, a také pracovníkům Úřadu Městské části.
Za podporu děkuji i vám všem, co máte naši školu rádi.

Všem čtenářům přeje krásné a slunné léto
Jaroslav Svátek, ředitel školy

AKTUÁLNĚ

Školní rok skončil tradičními třídními výlety. Mnozí
si zde měli možnost již vyzkoušet své plavecké
umění. Přejme jim, aby celé prázdniny bylo nebe
bez mráčků a koupání v rybnících a na koupališ-
tích patřilo mezi pravidelné letní činnosti.

Zasedání ZMČ Praha-Běchovice
* 13. července 2005 od 18.00 hod. *

Velkoobjemové kontejnery
* 13. srpna od 10.00 hod. *

Z technických důvodů je uzávěrka
příštího čísla již 15. července!

Redakční rada děkuje všem přispivatelům
za články a fotografie. Přejeme všem

čtenářům krásné prázdniny
a pohodovou dovolenou.

Všechny fotografie z „Vítání občánků“
jsou k prohlédnutí v sekretariátu ÚMČ,

kde si je můžete objednat.

BĚCHOVIC
 Zpravodaj MČ Praha-Běchovice        Číslo 7                       Červenec 2005
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DO BĚCHOVIC PŘIŠLO LÉTO

Léto velmi rázně převzalo svou vládu. Tolik dní
s letními teplotami jsme dlouho neměli. Dětem a učite-
lům za několik dní končí školní rok a začnou jim prázd-
niny, kterých se již jistě nemohou dočkat. Nu a nám
ostatním přichází čas dovolených. Přeji nám všem, od
nejmladšího po nejstaršího občana Běchovic, aby způ-
sob prožití tohoto léta byl pro každého z nás (poněkud)
šťastný. Abychom v klidu a spokojenosti zrekreovali
svá těla a duše pro naše další konání. Vždyť život je
krásný, ale náročný.

Vraťme se do reality a připomeňme si některé udá-
losti, které se v červnu v Běchovicích uskutečnily, nebo

se Běchovic týkaly. Začátek měsíce byl ve znamení
svátku našich dětí. Sdružení Neposeda připravilo pro
děti 1. června na tréninkovém hřišti fotbalového klubu
zdařilé odpoledne s celou řadou soutěží.

Úřad MČ, Základní škola, TJ Sokol a Sdružení dětí
a mládeže společně připravili tradiční Dětskou pouť,
která se uskutečnila 5.června v prostorách dětského

parku v Kuťatech a Dolnopočernické ulice. Dětskou pouť
v takovém rozsahu Běchovice nepamatují. Největším
zadostiučiněním organizátorů byly spokojeností rozzá-
řené oči dětí.

Následující den v podvečer proběhla pro Běchovice
významná akce – Slavnostní otevření komplexně vy-
budovaných a upravených venkovních ploch tělový-
chovného areálu městské části. Úsilí Zastupitelstva MČ
bylo korunováno úspěchem a našim dětem, mládeži,
maminkám a vůbec všem běchovickým bylo dáno do
užívání nové dětské hřiště, skatepark, nový prostor pro
stolní tenis, asfaltový ovál pro bruslení na kolečkových
bruslích včetně dříve dokončeného univerzálního hřiš-
tě s velmi kvalitním umělohmotným povrchem pro leh-
kou atletiku a míčové hry. Při slavnostním otevření před-

vedli možnosti skateparku našim mladým vyznavačům
této adrenalínové zábavy závodníci z Mystic klubu
Praha-Štvanice a Úřad MČ spolu se Základní školu
uspořádali, jako součást slavnosti, první ročník leh-
koatletických závvodů našich dětí „Běchovickou tret-
řičku“. Otevřela se tak možnost navázat, po více jak
třiceti letech na tradici, kterou pro Běchovice prostor
bývalé Sokolovny vždy znamenal – centrum tělový-
chovného a společenského života obce. Zastupitelstvo
MČ považuje tento počin za prakticky nejúčinější pre-
venci kriminality a toxikománie mezi našimi mladými
spoluobčany. Dovolte mně, abych poděkoval na tomto
místě za běchovické občany Zastupitelstvu hl. m. Pra-
hy, které poskytlo na realizaci rekonstrukce areálu po-
třebné finanční prostředky formou účelových investič-
ních dotací. Jsou to účelně vynaložené peníze. Záleží
teď na nás všech jak budeme tento krásný areál využí-
vat a jak jej dokážeme ochránit před vandaly.

Na téninkovém hřišti bylo připraveno množ-
ství zajímavých akcí.

Kuťatský park ožil. Největší pozornost si
zasloužil poník slečny Jindry Horné.

Při otevření skateparku předvedli hosté za-
jímavé prvky, které všichni obdivovali.
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Komise pro občanské záležitosti obno-
vila tradici a spolu s Úřadem MČ připravila
dne 11. června milou akci – Vítání nových
občánků mezi občany Běchovic. Přivítali
jsme do našich řad třináct nejmenších spo-
luobčanů. Budeme ve vítání občánků po-
kračovat a další se patrně uskuteční v pod-
zimních měsících.

Děkuji všem organizátorům výše uvede-
ných akcí za jejich nezištnou práci. Není to
v současné době bohužel samozřejmostí vě-
novat svůj čas bez nároku na finanční odmě-
nu pro druhé občany. Dostává se vám ale
největší odměny, kterou nelze penězi zapla-
tit, uznání vašich bližních a spokojené, šťast-
né obličeje dětí.

Letos uběhlo 160 let od zahájení provozu
na železniční trati Praha–Pardubice. Dne
18. června vyjela na trať historická vlaková
souprava tažená parní lokomotivou z Prahy
do Kolína. Někteří z vás využili této ojedině-
lé příložitosti a historickým vlakem se svezli.
Zastupitelstvo MČ přispělo na to, aby vlak
zastavil i na nádraží Běchovice a zaplatilo
jízdenky 20 žákům naší ZŠ jako odměnu za
práci během školního roku.

Informace na závěr. Dne 23. června proběhlo závěreč-
né ústní jednání na Stavebním odboru MHMP ke staveb-
nímu řízení k vydání územního rozhodnutí ke stavbě –
Modernizace traťového úseku Úvaly–Běchovice. Rád vám
mohu oznámit, že investor i projektant akceptovali poža-

V zasedací místnosti byly mimo jiné přivítány (zleva) Soňa Syřiš-
ťová, Kateřina Lukeš a Helena Brandejská.

davky MČ a veškerý provoz na železnici bude od obytné
části Běchovic oddělen protihlukovou zdí. Zeď plynule
naváže na protihlukovou zeď u Blatova a nepřerušeně
bude probíhat po jižní hraně tělesa dráhy až k výsypce
Uhelných skladů. Výsypka bude rovněž za touto zdí. Dále
zeď bude pokračovat po hraně náspu kolem ulice U Vrby,
kde se proti původnímu návrhu, kdy sledovala pouze od-
dělení kolejí, odkloní a bude postavena na hraně náspu
nad rodinnými domky v ulici V Potočinách, které oddělí

i od rušivých vlivů v prostoru současné výkupny želez-
ného šrotu. V této stavbě protihluková zeď bude ukon-
čena cca 100 m za posledním rodinným domkem
v ulici V Potočinách. Stavba Modernizace traťoveho
svršku by z pohledu životního prostředí měla být pro
MČ pozitivním přínosem. Především by měla snížit za-

Na Dětském dni se podílelo i velké množství firem. Oblibu si zís-
kaly koláčky od firmy Komárek spol. s r.o.

tížení hlukem. Nejedná se o vysokorychlostní trať jak
tuto stavbu někteří občané chybně nazývají. To je úpl-
ně jiná kapitola. O informace které ke stavbě mám se
s vámi, kdo máte zájem, rád podělím při osobním jed-
nání. Nechci zabírat místo v časopise záležitostmi,
které nezajmají všechny občany. Nedejte na fámy
a vycházejte z ověřených informací.

Hezké prožití léta vám přeje
Jíří Santolík, starosta MČ

SÍDLO FIRMY
PRAHA 10-DUBEČ

PLASTOVÁ OKNA,
ŽALUZIE, TĚSNĚNÍ

OTEVŘENO:
PO-ČT:  8.00 –  17.00
PÁTEK:  8.00 – 12.00

PROVOZOVNA SE VZORKY

TEL.: 272 703 018 AREÁL VÚ BĚCHOVICE
MOBIL: 602 780 346 PODNIKATELSKÁ 539
WWW.AKPA.CZ PRAHA 9 - BĚCHOVICE
INFO@AKPA.CZ
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Dne 8. 6. 2005 proběhlo zasedání ZMČ Praha-Bě-
chovice. Ve zpravodaji přinášíme výběr ze zápisu z jed-
nání. Celé znění je k dispozici na ÚMČ a na www.praha-
bechovice.cz.

Po úvodních formalitách a kontrole úkolů z minulých
zasedání předložil starosta zprávu o činnosti ÚMČ od
30. zasedání zastupitelstva. Mimo jiné proběhlo jedná-
ní na Pozemkovém fondu MZ ČR ohledně přeložky sil-
nice I/12. Na základě petice občanů bylo jednáno
o dalším postupu při výměně pozemků, aby mohla být
lépe řešena křižovatka ulic Českobrodské a Do Říčan.
Byly rovněž předány podklady k realizaci projektu Vý-
stavba bytů pro hl. m. Prahu. S radním RNDr. Milošem
Gregarem bylo projednáváno zalesnění západní strany
Běchovic a byl získán příslib dvou mil. Kč na sazenice.

Zprávy z výborů a komisí ZMČ.

Pan Sladký (výbor pro výchovu a vzdělávání) před-
ložil žádost ZŠ Praha-Běchovice o schválení hospo-
dářského výsledku z vedlejší hospodářské činnosti
školy za rok 2004 v celkové výši 177 071,- Kč a jeho
rozdělení do fondů dle platných předpisů a Zřizovací
listiny ZŠ Praha-Běchovice. Dále zastupitelstvo schvá-
lilo zřizovací listinu „Školské rady“ ZŠ Praha 9-Běcho-
vice. Zastupitelstvo souhlasilo s nákupem pece na ke-
ramiku pro ZŠ v limitu do 90 000,- Kč. Částka bude
hrazena z rozpočtu školy. Zastupitelstvo rovněž schvá-
lilo poskytnutí finančních prostředků MČ na činnost
zájmových organizací. (Strana 6)

Ing. Kočí (komise životního prostředí) informoval
o žádosti firmy Eurotel na výstavbu 40 m vysokého
stožáru umístěného u nádraží Běchovice. Zastupitel-
stvo s výstavbou nesouhlasí a doporučuje umístění
stožáru v lokalitě již dříve odsouhlasené u sjezdu
z dálnice. Dále informoval o jednání komise ve věci
žádosti pana Malého – zrušení zeleného pásu před vjez-
dy k plánované stavbě garáží v ul. Manželů Lyčkových.
Zastupitelstvo nemá zásadních námitek k předložené-
mu záměru, ale požaduje, aby projekt řešil osazení
zeleného pásu umělohmotnými zatravňovacími dlaždi-
cemi a dále, aby projekt řešil možnost parkování sou-
sedů dotčených stavbou.

MUDr. Procházka (komise sociální a zdravotní) in-
formoval o uvolněném bytu v DPS. Zastupitelstvo sou-
hlasí, aby uvolněný byt č. 2 v budově DPS II byl prona-
jatý paní Renčínové a ukládá ředitelce DPS uzavřít
s ní nájemní smlouvu s nájemným ve výši 55,- Kč/m2

podlahové plochy bytu. Mimo jiné MUDr. Procházka
informoval o žádosti na dotaci ve výši 2 300,- Kč na
rekondiční pobyty na rok 2005 pro jednoho občana

Běchovic umístěného v sociálním zařízení. Zastupitel-
stvo souhlasí se zasláním částky 2 300,- Kč. Dále in-
formoval o nutnosti navýšení dotace na rok 2005 od
MČ na provoz DPS o 160 000,- Kč. Zastupitelstvo
schválilo přesun této částky z rezervního fondu do pří-
jmové části rozpočtu MČ na rok 2005 a současně
schválilo navýšení výdajové části rozpočtu MČ na rok
2005 v kapitole DPS o stejnou částku.

Ing. arch. Bubník (komise výstavby) obdržel ozná-
mení záměru Basil Logistics Center, Praha 20-Horní
Počernice přestavět a rozšířit areál „Xaverov“ na mo-
derní logistické centrum. Zastupitelstvo nesouhlasí
s předloženým návrhem z důvodu předpokládaného ne-
úměrného zvýšení dopravního zatížení vedeného přes
Běchovice. Pro řešení daného problému požaduje Za-
stupitelstvo zřídit jako součást stavby sjezdy a nájez-
dy z komunikace tzv. „Hradecké dálnice“ na ulici Ve
Žlíbku,

– informoval o stížnosti pana A. Zemana, který si
opětovně stěžoval na špatný stav komunikace v ul.
Pšeničná, protože mu dešťová voda z ulice teče do
dvora,

– informoval, že Ministerstvo dopravy ČR přerušilo
odvolací řízení proti stavebnímu povolení ve věci „Uvol-
nění prostoru v žel. stanici Praha-Běchovice pro vý-
stavbu průmyslového centra“,

– informoval o požadavku umístění třech kusů re-
klamního zařízení v prostoru mezi Běchovicemi I a II.
Zastupitelstvo s tímto nesouhlasí, protože by tím byla
snížena bezpečnost dopravy na Českobrodské ulici
v úseku častých nehod,

– informoval o výsledcích jednání komise ve
věci neplnění podmínek nájemní smlouvy s firmou
ZISTA,

– informoval o jednání komise ve věci odhlučnění
komunikací stávajících i plánovaných na území MČ.
Komise výstavby žádá starostu, aby zajistil novější
podklady pro budování protihlukových opatření na těchto
stavbách,

– informoval o skutečnosti, že bylo vydáno stavební
povolení na logistickou halu firmy SETTO.

Ing. Vondráček (finanční výbor) konstatoval skuteč-
nost, že došlo k překročení čerpání některých kapitol
rozpočtu MČ u DPS a knihovny. Upozornil, že nedošlo
ke zpronevěření prostředků, ale pouze k tomu, že eko-
nomický odbor neuhlídal změny rozpočtu (neprovedlo
formální změnu rozpočtu).

– informoval, že finanční výbor v souvislosti s audi-
tem doporučuje řešit situaci u MČ uzavřením mandátní
smlouvy s externí firmou, která by zajišťovala vedení
celého účetnictví,

– podal informaci k firmě SAOS s.r.o. Dne 1. června
2005 proběhla prohlídka „Pošty“ a pan Zeman předal
zastupitelům materiál, kde je uveden přehled o rozsa-
hu již provedených prací.

30. ZASEDÁNÍ ZMČ
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Ing. Santolík informoval o jednání, které se konalo
dne 2. 6. 2005 na křižovatce Českobrodská x Mladých
Běchovic a uvedl, že podal připomínky ke stavbě se-
maforů. Doporučil, aby se prodloužil odbočovací pruh
na příjezdu od Prahy.

– Zastupitelstvo souhlasí se zapůjčením hasičské
stříkačky „Stratílek“ Hasičskému sboru Klánovice
k jejich výročí na 5 dní,

– navrhnul změny termínů zasedání Zastupitelstva
MČ Praha-Běchovice pro zbytek roku takto:

13. července, 14. září, 12. října,
9. listopadu a 21. prosince,
– informoval o skutečnosti, že Útvar rozvoje hl. m.

Prahy zpracovává urbanistickou studii oblasti „Dolní
Počernice – sever“. Starosta upozornil, že je nutné
vznést požadavek, aby do studie byla zanesena část
území Běchovic, která přímo sousedí s touto lokalitou
a jejíž rozvoj je závislý na této studii,

– informoval o žádosti starosty Sokola Běchovice II
o povolení parkování u sportovního areálu v Běchovi-
cích II. Zastupitelstvo souhlasí, aby při jednorázových
sportovních akcích Sokola parkovala vozidla účastní-
ků akce v ulici Na Korunce, na straně přilehlé k areálu
bezplatně.

– informoval o skutečnosti, že firma EKIS s.r.o.,
dokončila pasportizaci dešťové kanalizace na území
Běchovic a současně informoval o velmi špatném sta-
vu této kanalizace,

– informoval o stavu výstavby bytových domů na
místě bývalého statku u č.p. 8 a o skutečnosti, že do-
šlo k přepracování projektové dokumentace (záměr
získat kvalitnější byty),

– informoval o nutnosti provést výběrové řízení na
dodavatele na stavbu „Parkový a oddychový areál Bě-
chovice“,

– informoval o předloženém projektu výstavby
v prostodách dolního statku a záměrech firmy AZ
Development, s.r.o. Pan Vondráček a pan Procházka
uvažovali o smysluplnosti nové budovy s ohledem
na její provozní náklady. Pan Bubník konstatoval,
že takováto nabídka se zřídka opakuje a MČ po-
třebuje takovou budovu (policie, zdravotní středis-
ko, knihovna atd.), ale bez společenského sálu. Ing.
arch. Bubník vyzval zastupitele, aby přemýšleli
o náplni této budovy a doporučil anketu i mezi čte-
náři ŽB,

– informoval o jednáních s občanským sdružením
„Zdravé životní prostředí“ a o dohodě na předložení při-
pomínek ke stavbám komunikací na území MČ tak,
aby mohly být případně zapracovány na červencovém
zasedání ZMČ do souhrnného usnesení,

– informoval o jednáních s firmou SETTO a o doho-
dě o tom, že oplocení (protihluková stěna) bude budo-
váno na hraně náspu a ne pod náspem, jak bylo uvede-
no v projektu.

Podle zápisu Josefa Jáchyma
zpracoval Jan Jech

V diskuzi byly dávány návrhy na využití nové budo-
vy a budovy současného úřadu. Bylo doporučeno se-
hnat nájemce a přehodnotit náplň Staré pošty. Další
kroky její přestavby je třeba zvážit. Jsou tam úžasné
prostory, které by byly napojeny na restaurační záze-
mí.

Protože se schůze hodně protáhla bylo doporučeno,
aby požadavky občanů bylo možné podat před schůzí.
Starosta tuto možnost nevyloučil a upozornil, že není
třeba čekat na zasedání zastupitelstva a se svými při-
pomínkami mohou občané přijít kdykoliv na ÚMČ.

Další kritika se týkala vyčnívajících kořenů v Rube-
šově parku. Po vykácení křovin tam zůstaly nebezpeč-
né výčnělky.

Nebezpečným místem v Běchovicích II je propadlý
příkop na křižovatce ulic Do Říčan a Litožnické.

Kontejnery na konci ulice K Železnici u břízek pada-
jí. Je třeba je zajistit a současně najít vhodné místo
pro kontejnery u hřiště.

Byla kritizována kupa větví u transformátoru. Sta-
rosta upozornil na nedisciplinovanost občanů Běcho-
vic II. Ti tam vyvážejí větve i přesto, že likvidace
zeleně probíhala pouze během jednoho víkendu jako
součást likvidace velkoobjemových věcí. Tato akce
je organizována zpravidla jednou zjara a na podzim.
Větve jsou násleně štěpkovány a po odvezení tohoto
materiálu zde již není možné ukládat žádný odpad.

Vyslechl a zaznamenal Jan Jech

Z PŘIPOMÍNEK OBČANŮ

„Rubešův sad je místem kam si chodí hrát většina malých dětí
z Běchovic II. Po likvidaci stromů a keřů tam však zůstaly kořeny,
které nebezpečně trčí a mohly by způsobit dětem zranění“, říkala
mi paní Bartáková. A tak jsem se na místo vypravil s fotoapará-
tem. Podle informace pana Richtra by mělo dojít v dohledné době
k dokončení terénních úprav v tomto parku a likvidaci nebezpeč-
ných kořenů.
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Zvířátka pozor!
CHOVATELSKÉ POTŘEBY

Praha 9-Újezd nad Lesy
Na Rohožníku v areálu Julius Meinl

Krmiva a mražené maso pro psy, kočky,
hlodavce, ptáčky, rybičky i terárijní zvířata,
mouční červi, cvrčci, steliva, hajátka,
klece, misky, vodítka, knihy,
výcvikové pomůcky.
Nabídka živých hlodavců.
Chovatelská inzerce zdarma.

Ucelené vyživovací programy:
Purina * Eukanuba * Royal Canin *
Eagle Pack Nutro
Acana * K9 * Nutram * Animonda
Proti blechám a klíšťatům:

 obojky, postřiky, šampóny.

Přijímáme platební karty,
nabízíme odvoz zboží
do vašeho domova ZDARMA.

OTEVŘENO
PO – PÁ od 10 do 18 hodin
v SOBOTU od   9 do 12 hodin.

Informace na telefonu:
608 982 295,
608 774 070,
281 970 757.

Výbor pro výchovu a vzdělávání předložil ke schvá-
lení zastupitelstvu návrh grantů na rok 2005. Po projed-
nání byly granty přiděleny těmto organizacím v částce
65 000 Kč.
Tanečnímu kroužku pí Sviderské

na obleky a pomůcky 5 000 Kč
Fotbalovému družstvu žáci Sokol I 5 000 Kč
O. s. Neposeda na akci „Přijď za hrou“ 4 000 Kč
Rybářskému kroužku na letní soustředění   5 000 Kč
O. s. Neposeda na vybavení a materiál 5 000 Kč
O. s. Skorec na akci Jarní koulování 5 000 Kč
Sokolu Běchovice II na ceny a údržbu 4 000 Kč
Družstvu moderní gymnastiky

na ceny a materiál 5 000 Kč
Klubu důchodců na turistické akce 4 000 Kč

a kulturní akce 4 000 Kč
Sokolu Běchovice I na Mladé Běchovice 5 000 Kč

závod „Běchovic“ 5 000 Kč
Mikulášskou besídku 3 000 Kč

Bruslařskému kroužku při ZŠ
na jízdné na závody 2 000 Kč
II. ročník jízdy In-line 2 000 Kč

Družstvu Knoflíkové kopané
na startovné na soutěžích 2 000 Kč

GRANTY NA ROK 2005

ELEKTROINSTALACE DO 1 000 V

rodinné domy * bytové jednotky
dílny * průmyslové rozvody
kanceláře * el. revize zařízení
přihlášky PRE a STE    *   hromosvody
rekonstrukce bytových jader
slaboproudé rozvody:

 DT, STA, ST, počítačové sítě
přípojky NN do 400 V
opravy a havárie kabelů a el. zařízení
výroba rozvaděčů NN

tel./fax: 281 970 344
tel. privát: 281 972 632
mobil: 603 413 202 Vladimír Lacina
mobil: 605 771 056 Jiří Koubský

e-mail: lacina-koubsky @cbox.cz
www: www.lacina-koubsky.cz

Sdružení elektro
Elektroinstalace

Lacina - Koubský
Praha 9 - Újezd nad Lesy,

 Chmelická 556

korespondenční adresa:
Praha 9-Újezd nad Lesy
Chmelická 556
PSČ: 190 16

kancelář firmy:
Praha 9-Újezd nad Lesy
Sulovická 1234
Areál Stavebniny STAKO

KONTEJNERY V ROCE 2005

 Velkoobjemové kontejnery
budou přistaveny:

v sobotu 13. srpna 2005
a v sobotu 22. října 2005
na obvyklých místech
vždy od 10.00 hodin.

Místa přistavení:
parkoviště

Za Poštovskou zahradou

Křižovatka ulic
Do Říčan x Václava Kovaříka
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K PŘELOŽCE SILNICE I/12

DOPISY ČTENÁŘŮ   Za obsah zodpovídá autor. Text nemusí být v souladu se stanoviskem redakce.

Hlas jednoho občana z mlčící většiny?
Se zájmem, ale i se znepokojením sleduji trvající

diskuse o plánování obchvatu Běchovice (přeložka
1/12) a o stavu a výhledu životního prostředí v obci
(naposledy v č. 6 ŽB). Bezesporu je správné, že se
občané zajímají o tak důležitou záležitost jako je stav
prostoru, v němž žijeme a domýšlející důsledky dneš-
ních kroků na budoucnost. Znepokojivě na součas-
ném stavu je to, že se zdá, jako by vznikal rozpor
mezi postoji zastupitelstva naší MČ a představiteli
občanského sdružení Zdravé životní prostředí. Celá
řada jednání na různá témata a na různé úrovni nikam
nevedla a tak jsou Běchovice směrem k nejrůznějším
projektantům a státním orgánům reprezentovány ob-
čas protichůdnými názory. Výsledkem je, že již nyní
jsou některé přípravné práce na dokumentech klíčo-
vých velkých staveb zkomplikované a zpožďované.
Přitom každý rozumný člověk ví, že ideální by byl
„společný tah na branku“. Ten ale vyžaduje trpělivou
diskusi nad vážnými argumenty a schopnost naslou-
chat jeden druhému. Domnívám se, možná mylně, že
tuto schopnost postrádá hlavně občanské sdružení.

Protože poměrně soustavně sleduji práci místního
zastupitelstva vůbec nesdílím negativistický pohled
představitelů zmíněného sdružení na úrovni rozhodo-
vání místních zastupitelů v otázkách životního pro-
středí. Kdyby byly tyto otázky skutečně podceňová-
ny, pak by v obci určitě v krátké době nevyrostla nová
dětská hříště, sportovní areál u Sokolovny, nebyly by
během jednoho roku po povodních vyčištěna koryta
Rokytky, Říčanského a zčásti i Blatovského potoka,
nebylo by dokončeno vydláždění prakticky všech ulic
a chodníků v obci a udržovány hektary zelených ploch,
nebyla by uklizena celá řada černých skládek v okra-
jích obce. Také by jistě nevznikly projekty na vybudo-
vání parku mezi Českobrodskou ulicí a Běchovicemi
II., Lužního lesa směrem do Litožnic, nových lesních
komplexů mezi Běchovicemi a plánovanou přeložkou
Českobrodské ulice, nových procházkových cest
v okolí obce atd.

Největším zklamáním je pro mne článek pánů
Schreibera a Jaroše. Asi žádný občan Běchovic si
nedělá iluze, že naše prostředí se dá srovnat s kte-
roukoliv vesničkou na Šumavě, ale takhle skepticky
a bezvýchodně vylíčit perspektivu naší obce poklá-
dám za bezdůvodné strašení občanů. Autorům asi
uniklo, že do našich potoků se vrátili raci a drobné
rybky, vrátili se ptáci, které již desítky let nikdo ne-
spatřil, umírající jedle a další rostliny citlivé na po-
škozené prostředí opět začínají lépe vegetovat.
O celostátních číslech vypovídajících o výrazném

zlepšení řady ukazatelů ani nemluvě. Ještě, že jsou
autoři natolik objektivní, že nezamlčeli, že při různých
měřeních jednotlivých ekologických zátěží (hluk, spady
atd.) nejsou v naší obci dosahovány přísně stanove-
né limitní hodnoty.

Nesporným vrcholem článku je závěrečný apel, aby
nebyly prováděny jakékoliv nevratné kroky, dokud
„…nebudou obavy o budoucnost obce odstraněny.“
Pokud by se někdo náhodou chtěl řídit touto radou,
pak zamítne budování silničního obchvatu Běchovi-
ce, který jako jediný může napomoci zklidnění provo-
zu na Českobrodské ulici, zastaví přestavbu želez-
ničního koridoru, včetně ochranné protihlukové stěny
od našeho nádraží až na Blatov apod. Ideální by tedy
asi bylo zakonzervování dnešního stavu až do doby,
kdy rozptýlíme obavy autorů… Nebo je skutečně cí-
lem autorů, aby tyto stavby nebyly realizovány?

Urychlené vybudování přeložky 1/12 včetně přísluš-
ných ochranných opatření pokládám za klíč k řešení
kritické situace na Českobrodské ulici v obou čás-
tech obce. Proto nechápu myšlenkové pochody před-
stavitelů sdružení, kterým na jedné straně nevadí
dnešní provoz na Českobrodské, kde ve vzdálenosti
cca 100 m od Běchovic II a prakticky pod okny sto-
vek občanů Běchovic I proudí téměř nepřetržitě tisíce
aut, ale silně je znepokojuje provoz na připravovaném
obchvatu, který bude pravděpodobně srovnatelný se
současným provozem na Českobrodské. Ten bude
vzdálen cca 200 m od Běchovic II a bude lemován
teréními úpravami, lesním porostem a zčásti bude
zapuštěn pod terén. Nevím jak je reálné požadovat
tubusy nebo tunely a řešení odhlučnění plynulého pro-
vozu na mostech přes Rokytku a Říčanský potok,
vzdálených téměř kilometr od obou částí obce.

Příspěvky všech autorů zmíněného hnutí by byly
pro mne přesvědčivější, pokud by, vedle svých vizí,
seznámili občany s tím kolik vysadili stromů a keřů,
které potoky a skládky vyčistili, o které zanedbané
zelené plochy pečují. To jsou také aktivity, které od
podobně zaměřených spolků očekávám.

Asi bude nutné, abychom všichni sledovali přípra-
vu předmětných velkých staveb v našem okolí a dba-
li o realizaci nutných, ale také reálných ochranných
opatření. Stejně nutné bude podle mého názoru, sle-
dovat aktivity zmíněného občanského sdružení. Po-
kud by mělo různými neodůvodněnými obstrukcemi
ohrožovat termíny přípravy a samu realizaci staveb,
jsem rozhodnut iniciovat petici občanů na podporu
rychlé výstavby železničního koridoru a přeložky
1/12, která by se distancovala od postojů citovaného
občanského sdružení. Věřím, že by se připojila větši-
na dosud mlčících běchovických obyvatel.

František Matoušek
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Červen v přírodě
Od 7. do 14. 5. 2005 prožilo

39 žáků z 5. a 6. třídy krásný
týden v Hluboké nad Vltavou.
O krásné zážitky v příjemném
prostředí a o spoustu dojmů ne-
byla nouze. Nakonec posuďte
sami. Zde jsou některé postře-
hy dětí.

„Na ŠvP se mi moc líbilo. Klidně bych tam ještě
týden zůstala. Měli jsme super vychovatelku“.

„Nejvíce se mi líbily soutěže a sportovní hry, které
pro nás vymyslely paní učitelky. Spoustu zábavy jsme
si užili při sportovním dni“. „Měli jsme tam sportovní
hry, hráli jsme vybíjenou, basket, fotbal a baseball.
Největší zážitek však pro nás byl výlet na zámek Hlu-
boká“.

„Ve čtvrtek jsme šli do ZOO Ohrada. Nejvíce se mi
líbily vydry“. „Mě zaujalo skoro všechno, ale nejvíc dis-
kotéky a noční bojovka“.

Žáci 5. a 6. třídy

Chtěla bych touto cestou ještě jednou poděkovat
paní Mlčochové a paní Balšánové, které obětovaly část
své dovolené a jely s námi na ŠvP jako vychovatelky.

Dne 24. 5. 2005 odjížděly 7. a 9. třída na ŠvP do
Železné Rudy. Ubytováni jsme byli v hotelu GRÁDL
umístěném na kopci v lesích asi 3 km nad městem.

Pro naši 9. třídu to byla už společná akce poslední
a jsme všichni moc rádi, že se nám všem velice líbila.
Celých deset dní jsme měli krásné počasí, takže jsme
většinu času trávili opravdu v přírodě. Podnikli jsme
řadu pěkných výletů – na Pancíř (někteří lanovkou, jiní

POČASÍ LÁKALO NA VÝLETY

Zajímavé soutěže a hry naplňovaly celý pobyt na škole v přírodě

statečně pěšky),
k Černému a Čer-
tovu jezeru, na
Hojsovu Stráž a do
Železné Rudy, kte-
rou jsme prošli
opravdu důkladně.
Někteří se vydali
i k našim souse-
dům poznat čisto-
tu a krásu maleb-
ného městečka
pod Velkým Javo-
rem – Bavorskou
Rudu.

Velmi vydařený
byl celodenní výlet
vlakem do Klatov.
Zde jsme měli objednanou komentovanou prohlídku lé-
kárny U Bílého jednorožce – unikátní památky barokní-
ho lékárenství. Viděli jsme věci opravdu jedinečné. Dal-
ším bodem programu byly katakomby – krypta pod je-
zuitským kostelem, kde bylo v 17. a 18. století pocho-
váno přes 200 těl. Ta pak byla prouděním vzduchu vy-
soušena a tím mumifikována.

 Závěrečnou tečkou výletu byla Černá věž. Každý
odvážlivec, který vylezl až nahoru a nebál se žebříků
a pohledu dolů, byl odměněn krásnou vyhlídkou na měs-
to a Šumavské vrchy.

Kromě výletů a poznávání jsme si užili spoustu leg-
race a zábavy u sportu, společenských her, soutěží,
táboráku, diskoték, noční bojovky, na které se letos
velkou měrou podíleli také deváťáci. Měli to velmi pěk-
ně připravené a nasadili vysokou laťku všem dalším.

Sedmá třída připravila zase řadu pěkných soutěží
a her pro děti z MŠ v Železné Rudě. Tito malí předško-
láčci přišli oslavit Den dětí na hotel Grádl a všem jsme
udělali velkou radost. Namalovali nám roztomilé obráz-
ky a my si zase zavzpomínali, jaké to bylo ve školce.
Zpívali jsme s nimi, tancovali a soutěžili – bylo to pěk-
né první červnové dopoledne.

Chtěla bych všem členům naší party poděkovat za
spolupráci – učitelům J. Svátkovi, E. Stračevské (též
zdravotnici), vychovatelům – A Silovské, P. Blažkovi
a J. Bodlákové. Dále škola děkuje za sponzorský pří-
spěvek panu Požárkovi, Šiškovi, Mauerovi a paní Schic-
kové.

V neposlední řadě děkujeme dětem, se kterými nám
všem bylo fajn. Jsme moc rádi, že nikdo z nich nezkla-
mal naši důvěru a celá Škola v přírodě se nám vydařila.
Snad na tyto společné akce budeme všichni dlouho
vzpomínat i po letech až se sejdeme nad fotografiemi
s úsměvem a řadou pěkných zážitků.

(výběr fotografií na www.zsbechovice.cz, Video, DVD
a ostatní je v archivu školy.

Zdenka Svátková,
vedoucí akce

Na Pancíř jsme vyjeli lanovkou
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Dne 31. 5. proběhla poslední sběrová akce v tomto
školním roce. Tímto sběrem také skončila naše školní
soutěž. Dříve než
vám oznámím vý-
sledky, dovolte mi,
abych vám všem,
kteří jste se soutěže
zúčastnili, poděko-
vala a poblahopřála
k našemu společ-
nému úspěchu. Ne-
jenže jsme si vydě-
lali peníze, ale aktiv-
ně jsme přispěli
i k ochraně přírody.
Zároveň mi dovolte
malé ohlédnutí za
naším úsilím udělat
něco konkrétního
pro životní prostředí.
Věřte, že jsme jistě už nějaký ten strom zachránili.

Naše škola začala sbírat starý papír ve školním roce
2001/2002. Tehdy jsme nasbírali 27 711 kg. O rok poz-
ději jsme nasbírali 24 009 kg. V roce 2003/2004 již
chlapci z nejvyšších ročníků naskládali do kontejnerů
43 021 kg. V letošním školním roce se nashromáždilo
48 377 kg starého papíru a 3 687 kg plastových víček.
Tímto množstvím nasbíraného papíru jsme se tak do-
stali na 1. místo v soutěži mezi 109 pražskými školami
dle průměru na žáka. Dle celkového množství jsme
skončili na 2. místě za školou, do které chodí 632 žáků.

Dne 14. 6. byli zástupci jednotlivých tříd na slav-
nostním vyhlašování výsledků na Pražské radnici. Měli
zde malé občerstvení a také si odnesli drobné dárky.
Naše škola získala tyto ceny: oběd pro celou školu od
firmy Nestlé, lístky do ZOO pro celou třídu, počítač,
tiskárnu, scaner a fax. A také pohár pro vítěze.

A jak dopadla soutěž v naší škole? Mezi nejlepší
sběrače patří tito žáci:

Martin Pavlíček, Ondřej Štěrba, Pavel Nováček, Erik
Sedláček, Adéla Herzogová, Aneta Vejsová, Lukáš
Ridvan, Ota Červenák, Marek Jandus, Milan Klíma,
Michal Hájek, Jakub Mužík, Lucie Motyková, Jan No-
váček, Jiří Nováček, Petr Potančok, Tereza Birková,
Veronika Kárníková, Pepa Phong, Lukáš Jandus, Kris-
týna Tesaříková, Petr Bláha a Radek Janota. Všichni
tito žáci nasbírali více než 600 kg.

K absolutně nejlepším sběračům patří týmy dětí,
které přinesly více než 1 tunu starého papíru. Těmi týmy
mám na mysli rodiče, babičky, dědečky a vůbec všech-
ny ty, které děti přesvědčily, aby s nimi třídili odpad
a papír pak nosili do školy.

Tak tedy na pomyslné bramborové medaili skončil
tým Adélky Herzogové z 2. tř. s 1 079 kg. Na 3. místě

se umístil tým Petra Bláhy ze 7. třídy s 1 260 kg. Druhé
místo obsadil s 1 375 kg tým Lucky Motykové
a 1 377 kg přinesl vítěz soutěže Ota Červenák ze
3. třídy.

Soutěž mezi třídami vyhrála dle průměru 2. třída,
která nasbírala 8 835 kg, což je 420 kg na žáka. Dle
celkového množství nasbírala nejvíce 4. třída a to
8 860 kg. Obě třídy pojedou za odměnu na výlet. Bla-
hopřejeme!

Na závěr zde mám ještě jedno překvapení. Naše ško-
la vyhrála jarní motivační soutěž a získala cenu
v hodnotě 5 000 Kč – let vyhlídkovým balónem. Tuto
cenu obdržel nejlepší sběrač Ota Červenák. Blahopře-
jeme!

Naše škola splnila rovněž podmínky další motivač-
ní soutěže a byla zařazena do slosování o sponzorské
ceny. Vězte, že i zde jsme měli úspěch. Vyhráli jsme
1. místo. Naše škola obdrží zboží od firmy Novaco
v hodnotě 30 000 Kč!

Ještě jednou děkujeme vám všem, kteří společně
s námi přispíváte konkrétními činy k ochraně životního
prostředí. Věříme, že nám zůstanete nakloněni a v no-
vém školním roce nám opět pomůžete naplnit kontej-
nery a obhájit vítězství.

Hana Horáková

Ota Červenák přebírá z rukou ředitele školy J. Svátka cenu pro
nejlepšího sběrače – let balónem.

Vážení,
Dne 1. 6. 2005 nás čekalo milé překvapení na turis-

tickém výletě u hotelu Grádl, kdy pro naše předškolní
děti připravili žáci 7. třídy vaší školy pod vedením uči-
telek Svátkové, Silovské a Stračevské zajímavé sou-
těže k příležitosti svátku MDD. Touto cestou bychom
chtěli ještě jednou poděkovat za krásné zpestření vý-
letu. Naše děti byly moc spokojené.

S pozdravem
děti - Čmeláci a učitelky

Chalupská a Najmanová z MŠ v Železné Rudě.

Lucka Motykova na Pražské radnici

NEJLEPŠÍ ZE 109 ŠKOL

PODĚKOVÁNÍ
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POZVÁNKA NA

NOHEJBALOVÝ TURNAJ TROJIC
 Místo konání: Sportovní areál Sokola Běchovice II, ul. Na Korunce

Kdy: Sobota 9. července 2005, sraz v 8.00 hodin

Bližší informace a přihlášky do 2. července na tel. 606 622 155

Srdečně jsou zváni nejenom hráči, ale i fanoušci a diváci
tohoto nádherného sportu!

Na uhašení žízně: točené pivo, alko i nealko
Něco dobrého na zub: nakládaná pečená krůta a kýta na grilu, hovězí gulášek,

klobásky z udírny, utopenci atd.

PRVNÍ BĚCHOVICKÁ TRETŘIČKA

První ročník atletického klání žáků místní školy
v běhu a skoku dalekém pod názvem Běchovická tret-
řička se uskutečnil hned poté, co byl slavnostně ote-
vřen nový skatepark. Čtyřicet čtyři dětí zaznamenalo
první výsledky do historických tabulek, když změřily
své síly v tradičních atletických disciplinách. Nikomu
nevadilo, že styl nebyl u většiny nejlepší. Všichni šli
zabojovat pro radost z pohybu a vyzkoušet si, možná
poprvé, tartanovou dráhu. A nyní už výsledky:

Mladší žáci
běh 50 m
Jurij Migali
Marek Jandus
Martin Jurča

skok daleký
Jurij Migali 3,22
Martin Jurča 2,86
Adam Strnad 2,74

skok daleký
Anna Hladká 2,61
Veronika Horáková 2,6
Kateřina Víšková 2,37

skok daleký
Petr Daněk 4,25
David Kovařík 3,39
Josef Razima 3,34

skok daleký
Kristýna Maczanová 2,77
Iveta Maczanová 2,72
Kristýna Míková 2,60

Zpracovala
Ludmila Podroužková

Mladší žákyně
běh 50 m
Veronika Horáková
Kateřina Míková
Anna Hladká

Starší žáci
běh na 60 m
Petr Daněk
Pavel Jurča
David Kovařík

Starší žákyně
 běh na  60m
Kristýna Míková
Eliška Zelenková
Kristýna Kutišová

Stupně vítězů, medaile a hodnotné ceny. To vše patří ke správné-
mu závodu jakým byl 1. ročník Běchovické tretřičky.

Firma
 KADEŘÁBEK nabízí:

Garážová vrata –
sekční, rolovací a výklopná
pohony, dálkové otvírání, montáž

Zámečnictví –
sváření oceli, litiny, mosazi ...

Instalatérství a topenářství

Otakara Vrby 328, Praha-Běchovice

Tel.: 281 931 937 nebo 604 712 363
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Fotosběrna – Jan Jech,
Do Říčan 371

Fotografie 9x13 nyní od 1,90 za kus !!!
Informace tel.: 606 481 222

DOVOLENÉ LÉKAŘEK

MUDr. Nožičková
Nový telefon

v Běchovicích: 281 932 021
Dovolená:

18. července 2005 – 31. července 2005
a 15. srpna 2005 – 28. srpna 2005

Zastupuje MUDr. Hana Kučerová,
Šestajovice, Žižkova 419. Telefon: 281 961 359.

Dětská pohotovost:
Na Černém Mostě, Generála Janouška 902.
Provoz ve všední dny od 19. 00 hod.!

Klinika dětí a dorostu, Ke Karlovu II., Praha 2
Provoz od 17. 00 do 19. 00 hod.

MUDr. Viera Zemanová

1. července 2005 – 15. července 2005
a 8. srpna 2005 – 12. srpna 2005

Zastupuje MUDr. Nováková, Dolní Počernice.

Příjmu pracovní sílu
na plný nebo poloviční úvazek

do malých potravin v Běchovicích II.

Nejlépe mladší ženu,
 která si ráda přivydělá,
 nebo paní v důchodu.

Podrobnosti upřesním
při osobním setkání na adrese:

 K Železnici 320, Běchovice II
nebo na tel.: 281 931 841

Majitelka potravin – Lucie Urbanová

ŠKVORECKÁ 871, ÚVALY 281 980 193–4, 602 384 790
www.krutsky.cz   e-mail: stavebniny@krutsky.cz

DOPRAVA  AUTY LIAZ S HR A MAN S HR

AKCE ČERVENEC:
************************

!!! CIHLY A PŘÍČKOVKY POROTHERM – KAMIONOVÁ DODÁVKA
 SLEVA  20 % * !!!

!!! PŘESNÉ TVÁRNICE A PŘÍČKOVKY YTONG SLEVA 10 % * !!!

!!! ORSIL–ORSIK, ISOVER–RIO  SLEVA 30 % * !!!

OTEVŘENO TÓNOVACÍ CENTRUM FASÁDNÍCH OMÍTEK A BAREV

ZAVÁDĚCÍ CENY PRO MĚSÍC ČERVENEC:
AKRYLÁTOVÉ A SILIKONOVÉ PROBARVENÉ OMÍTKY SLEVA 31 % *

FASÁDNÍ BARVY SLEVA 20 % *
TÓNOVÁNÍ NA POČKÁNÍ

!!! DALŠÍ  ZAJÍMAVÉ SLEVY – INFORMACE VE STAVEBNINÁCH !!!
* SLEVY PLATÍ Z CEN VÝROBCE

MONTÁŽ STŘEŠNÍCH OKEN VELUX ZDARMA (5 % DPH)

„PARTNER PRO VAŠI STAVBU“

STAVEBNINY KRUTSKÝ
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NEPOSEDŮV ČERVEN

Devátý měsíc našeho fungování byl opravdu velmi
pestrý. Dovolte, abychom se s vámi podělili o zážitky
z červnových událostí.

Středa – 1. června. Ve středu vždy máme klub
a 1. červen je Mezinárodním dnem dětí – nemohli jsme
jinak a uspořádali Neposedův dětský den, rozšířený
klub, navíc pod širým nebem a ve spolupráci
s o.s. První táborová (DT Eldorádo). Počasí se vydařilo
a tak jsme od tří hodin mohli na hřišti p. Požárka vítat
malé i velké návštěvníky. Nakonec jsme se dopočítali
téměř stovky účastníků! Na začátek byly
připraveny hry pro skupiny, a když se všichni
dostatečně vydováděli, otevřeli jsme stano-
viště. Úkoly na stanovištích byly rozmanité
– od lehčích po těžší, od sportovních po
výtvarné i pro různé věkové kategorie. Prů-
vodci byli naši dobrovolníci. Navíc si každý
zájemce mohl v průběhu celého odpoledne
zdarma vyzkoušet populární žonglovací po-
můcky (od míčků, kruhů a kuželů po dia-
bola a flowersticky), event. se naučit nové
triky. Aktérka tohoto workshopu se s námi
rozloučila profesionální ukázkou. Celý
Neposedův dětský den jsme zakončili dis-
kotékou a veselým křepčením. Před odcho-

dem každý účastník obdržel zaslouženou odměnu. Moc
vám všem děkujeme za skvělou účast! A za zdárný
průběh děkujeme zejména p. Petru Požárkovi, firmě
Happy End Production a o.s. První táborová. Těšíme
se na další spolupráci!

V polovině měsíce jsme v rámci klubů vlastnoručně
vyráběli masky a uspořádali karnevalový průvod. Vý-
borně jsme si užili slunečné odpoledne v nádherných
maskách a radostně tančili v rytmu salsy a dalších
letních rytmů. O víkendu jsme se vypravili na výlet do
Zoologické zahrady v Praze-Troji. Viděli jsme gorilí mládě
Moju, nově zprovozněnou Indonéskou džungli a řadu
dalších. Ze ZOO jsme vpodvečer odcházeli nejen plni

Při diskotéce vytvořily  děti dlouhého hada, který se kroutil po celém hřišti.
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Děkujeme za pomoc  a sponzorské dary, které jsme rádi
předali dětem při příležitosti dětského dne a při otevření nově
zbudovaného skateparku v Běchovicích od následujících firem:

KOMÁREK, spol. s r. o. – výroba pekařských
a cukrářských výrobků, areál VÚ Běchovice

EGÚ Praha Emgineering, a. s.
areál VÚ Běchovice

Centrum služeb pro silniční dopravu,
areál VÚ Běchovice

SÉCHERON, a. s.
areál VÚ Běchovice

EKIS, spol. s r. o.
Náchodská 2421, Horní Počernice

FRAMAKA, spol. s r. o.
Podnikatelská 561, areál VÚ Běchovice

BETIS, spol. s r. o.
areál VÚ Běchovice

My Key, spol. s r. o.
Podnikatelská 553, areál VÚ Běchovice

Úřad MČ Praha-Běchovice

dojmů z pěkného prostředí, v němž zvířata žijí, ale
i s dárečky, které jsme si vysoutěžili. Mnohokrát děku-
jeme ředitelství ZOO za umožnění vstupu zdarma!

Poslední klub před prázdninami se koná 30. června
a příchozí čeká řada her, spousta zábavy a diskotéka.
V první polovině července jsou Neposedné prázdniny,
na přelomu července a srpna jsme na táboře (DT Eldo-
rádo) a v polovině srpna opět naše dveře otevřeme. Kon-
zultace s psycholožkou nebudou probíhat po celou dobu
prázdnin. Sledujte prosím aktuální informace na nástěn-
kách a na internetu.

Přejeme vám všem krásné a pohodové léto a těšíme
se na spolupráci s vámi či návštěvu vašich ratolestí
u nás. Upřímně děkujeme všem sponzorům a institu-
cím, kteří náš projekt podporují (úplný seznam nalezne-
te na našich internetových stránkách).

Pro bližší informace nás prosím kontaktujte.
Za o.s. Neposeda,
 Meli Zajacová ml.

Kontakt:
NEPOSEDA – občanské sdružení, www.neposeda.org,
info@neposeda.org, mobil 605 861 109
KLUBOVNA NEPOSEDA – Českobrodská 1,
190 11 Praha – Běchovice (ve dvoře)
č. ú. 193755206/0300

stavební systém ECOTON (dovoz Německo) velmi výhodné ceny, SUPERTHERM
POROTHERM, THERMBLOCK dále YTONG, PORING, veškeré cihly, překlady,
stropní systém MIAKO a HURDIS – slevy až 20%
řezivo latě, prkna, trámy, fošny, krovy na zakázku
střešní tašky BRAMAC, KM BETA, TONDACH a ostatní systémy (plech, lepenka)
cement, vápno, malty, omítky, betony, štuky, lepidla, sádry, sanační omítky, keraštuk,
penetrace KNAUF, BUILDING – slevy až 15%
tepelné izolace ORSIL, ISOVER, polystyren, lepenky, tekuté lepenky – slevy až 15%
barvy, ředidla, akrylát, PU pěny, silikáty DEN BRAVEN – slevy až 10%
dveře, okna, zárubně, hutní materiál, bet. sítě, žebírková ocel – slevy až 10%
kompletní sádrokartonový systém KNAUF – slevy až 15%
vnitřní a fasádní barvy PRIMALEX – slevy až 10%
betonové dlažby a obklady, keramické dlažby a obklady – slevy až 10%
velký výběr nářadí, žebříky, ochranné pomůcky aj. – slevy až 10%
ztracené bednění, betonové tvárnice, plotové prvky, obrubníky
komínový systém SCHIEDEL – slevy až 10%
střešní okna VELUX, PRIMA FENESTRA – slevy až 10%

(slevy z ceníku výrobců)
+ rozvoz materiálu LIAZ s HR, IVECO s HR 14 m
+ kompletní zásobování staveb a kamionové dodávky
+ základní slevy pro staveb. Firmy a individuální slevy dle domluvy ve stavebninách

STAVEBNINY STAKO
Sulovická 1234, Praha 9-Újezd nad Lesy

Tel: 281 972 245-6, 724 271 834, 728 874 254
e-mail: stako@volny.cz

®

Akce ČERVENEC:
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RC  REKONDIČNÍ CENTRUM
Velebného 1821, Újezd nad Lesy, 190 16  Praha 9

telefonické objednávky v provozní době
tel. č.: 607 914 725

- PLACENÁ INZERCE -

Jste ve stresu, nestíháte, nesoustředíte se? Ztrácíte
vitalitu? Máte problémy s nadváhou? Máte problémy
s pohybovým aparátem? Jste nespokojeni se vzhledem
Vaší pleti a pokožky? Máte oslabenou imunitu? Máte
bolesti šíje a zad? Trpíte ar trotickými či revmatickými
záněty? Potřebujete urychlit pooperační hojení včetně
hojení jizev? Chcete odstranit celulitidu a strije?

MY VAŠE PROBLÉMY, S VAŠÍ POMOCÍ,
ODSTRANÍME!

Nabízíme komplexní služby pro celkovou rekondici
a regeneraci v nově vybudovaném klidném a atraktivním
prostředí.

Pokud máte zájem, objednejte se u nás telefonicky
předem na nezávaznou konzultaci. Objednávky prosím
směřujte na dny pondělí, středa a pátek, v době od 8.30
do 12.00, odpoledne od 15.30 do 18.00 hod.

Nabízíme tyto služby:
1. Cvičení na 7 rekondičních stolech, 1 lekce 1 hod.
2. Jednorázové rašelinové obklady max. 30 min.
3. Masáže včetně infrazářiče max. 60 min.
4. Bioptron – biolampa – (ošetření zánětů dých. cest,

dutin, alergií, kožních nemocí, kloubních nemocí, kos-
metických problémů (zejména akné, oživení pleti a od-
straňování drobných vrásek s pomocí gelu Asklepio). Max.
40 min.

5. Lymfomasáž pomocí tlakových vln Lymfoven: 1 dol-
ních končetin, hýždí, břicha a pasu. 2. horních končetin.
Obnovování elasticity cév a žil, odstraňování celulitidy,
60 min.

6. Biostimulační laser neinvazivní – odstraňuje a léčí
bolesti kloubů, svalů, šlach, úponů, urychlí pooperační
hojení, zacelí a zbělí j izvy. Pro drobné jizvy a výkony
v rozsahu do 5 cm2 nabízíme Laser sondu. Max. 45 min.,
dle diagn.

7. Laser kosmetický s laserovou maskou Asklepio pro
kosmetické účely – léčení akné, odstraňování vrásek
a regeneraci pleti. Max. 60 min. 1 terapie včetně kosm.
ošetření.

8. Masáže přístrojem Body Roll, pro prokrvení – pro
odstraňování podkožního tuku – celulitida, strije, odstra-
ňování tukových polštářů, 8 – 20 min.

9. Masáže vacupresurní a vacupulsní mechanické,
včetně kosmetického ošetření a infrazářiče, za pomoci
přístroje s pomocí baněk, odstraňuje strije, celulitidu,
vrásky a redukuje podkožní tuk. Délka ošetření dle roz-
sahu a požadavku klienta, min. doporuč. 20 min. 1 tera-
pie.

10. Spalovač tuku Vacu Well: pohybový systém za prin-
cipu podtlaku úspěšně odstraňuje tuk z hýždí, břicha
a stehen během dvou měsíců, při čerpání 3x týdně. Pro
ještě výraznější efekt hubnutí, doporučujeme užívat po-
travinové doplňky podporující hubnutí a obsahující řadu
vitamínů a minerálů, které vám individuálně doporučíme
a zajistíme.

Další výrazný účinek hubnutí se projeví o 10 až 20%
užíváním Oxygenoterapie, t.j. dýchání kyslíku pomocí
speciálního mobilního přístroje prostřednictvím vlastní
kanily – nosní cévky. Zaručujeme efekt pro celkovou re-
kondici a zhubnutí o 5 až 10 kg po 24 lekcích a 0,5 hod.,
čerpaných pravidelně 3 x týdně, t.j. dva měsíce.

11. OXYGENOTERAPIE – zvýšení obranyschopnosti
organismu, prokrvení srdce a mozku, zvýšení tělesné
a duševní výkonnosti, stabilizace krevního oběhu, sní-
žení důsledků stresů, roztažení všech krevních cest. Při
užívání tablet OXY-OXC, pomáhá snižovat nadváhu
a předchází rakovině střev.

12. Turbosolárium Sun Capsule 48 včetně prodeje so-
lární kosmetiky.

13. Prodej ryze přírodních potravinových doplňků
a kosmetických přípravků z čisté finské přírody vyzkou-
šená a zaručená podpora imunitního systému (chřipky,
alergie, kožní nemoci) dospělým i dětem, přípravky proti
osteoporóze, srdečním a cévním chorobám a další.
V kosmetice především okamžitá pomoc v přípravku
PYCNOGENOL GEL pro odstranění drobných vrásek
a osvěžení pleti – viditelný výsledek již po 7 dnech apli-
kace 2x denně. Řada dalších přírodních přípravků pro
omlazení pokožky s obsahem vitaminů a minerálů.

14. NA VAŠE PŘÁNÍ vám SESTAVÍME OSOBNÍ BLOK
SLUŽEB za předpokladu, že využijete alespoň tři služby
z uvedených nabídek, že minimálně v den objednávky
uhradíte alespoň 1/3 ze smluvní ceny. Osobní blok se-
stavený alespoň ze třech služeb je o 10 – 20% levnější
než ceny za jednotlivé služby. Měřítkem pro slevu je po-
čet předplacených lekcí a termín, v kterém jsou tyto na-
smlouvané služby (lekce) vyčerpány.

15. Bezúplatné porady a prohlídky v RC po předcho-
zím objednání.

16. V ceně služeb je započítána neomezená konzu-
mace stolní vody včetně plastového kelímku, – nutný pit-
ný režim.

V ceně služeb je započítáno parkovné na vyhraze-
ném soukromém pozemku provozovatele po dobu te-
rapie.

Klient na objednanou terapii bude vybaven sportov-
ním oděvem, nejlépe bavlněným tričkem s dlouhým ru-
kávem, bavlněnými dlouhými přiléhavými kalhotami (le-
gíny, tepláky a pod.), bavlněné ponožky (podlaha je vy-
hřívaná), ručníkem, pro Vacu Well prázdnou PET lahví
o obsahu nejlépe – 5 dl.
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Tarify Pražské integrované dopravy platné od 1. čer-
vence 2005

Po pěti letech neměnných tarifů se od prvního čer-
vence letošního roku zvyšují ceny za používání praž-
ské hromadné dopravy. Roční předplatní kupón bude
stát 4 150 Kč, čtvrtletní 1 260 Kč a měsíční 460 Kč.
Plnocenná jednorázová jízdenka bude od počátku léta
stát 20,- Kč, nepřestupní pak 14,- korun. Jednorázovým
jízdenkám se současně prodlužuje doba platnosti: plno-
cenná jízdenka bude platit 75 namísto stávajících 60
minut, platnost nepřestupního lístku se prodlužuje ze
stávajících čtyř stanic metra na pět a v povrchové do-
pravě z 15 na 20 minut. Praha také nově zvýhodňuje
kategorii důchodců do sedmdesáti let.

Slevy v dopravě jsou stanoveny jednak státem (bez-
platná přeprava dětí do 6 let věku a ZTP a ZTP - P.
Sleva 50 % je u předplatních jízdenek pro děti do 15 let
věku a studenty do 26 let věku.

V novém jízdním tarifu bude zachováno jízdné zdar-
ma pro kategorii seniorů od 70 let věku. Nově Praha
zvýhodňuje kategorii důchodců do 70 let, kde rada

města rozhodla o zavedení senior-pasů, které budou
cestující důchodce v této věkové kategorii (jen starob-
ní, plně invalidní, vdova-vdovec, občan pobírající soci-
ální dávky) opravňovat k 50% slevě jak z předplatních
kupónů, tak z jednotlivého jízdného. Poloviční slevy
poskytované na jednorázové jízdenky pro tuto katego-
rii představují novinku, a Praha tím chce pomoci dů-
chodcům. Se senior-pasem budou spojeny i některé
další výhody, například bezplatný nebo zvýhodněný
vstup do zařízení uvedených v následujícím přehledu,
který bude průběžně doplňován:

Minor (vstupenka 1+1, dítě + senior, 1 vstupenka
zdarma), Galerie hl. m. Prahy, Muzeum hl. m. Prahy,
Pražská botanická zahrada, Pražská ZOO, Muzeum
MHD, Obecní dům, Hvězdárna a Planetárium, Měst-
ská knihovna – galerie, Národní kulturní památka Vy-
šehrad.

Za psa bez schrány se bude platit plnocenné jízdné
podle počtu projížděných pásem. Psi přepravovaní ve
schráně s nepropustným dnem budou i nadále přepra-
vováni bezplatně, nedosáhne-li schrána rozměrů pod-
léhajících placení dle Tarifu PID. Mění se také výše
příplatku při zakoupení jízdního dokladu přímo u řidiče,
který bude činit 5 Kč, což odpovídá praxi v jiných tu-
zemských městech.

POZOR NA REVIZORY!
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Autoři fotografií uveřejněných v tomto čísle:
Petr Blažek (1), Zdenka Svátková (2), Jitka Kolářová (1),
Jan Jech (6), Meli Zajacová ml. (1), Táňa Motyková (1).

Domům se přičítají léta,
ale moudrý člověk je
vždy mlád

Bulharské přísloví

Zastupitelstvo Městské části Praha-
Běchovice a redakční rada Života
Běchovic blahopřeje všem spoluobča-
nům, kteří se dožívají v měsíci červen-
ci 2005 významného životního jubilea
a přeje jim pevné zdraví do dalších let.

Děkuji všem, kteří se zúčastnili posledního roz-
loučení s mojí zesnulou manželkou paní Jiřinou
Černou nebo mi vyjádřili upřímnou soustrast. Rov-
něž děkuji za květinové dary.

Pavel Černý

Děkuji Úřadu MČ Praha-Běchovice a pracovnicím
DPS za blahopřání a milý dárek, který jsem obdržel při
příležitosti mých narozenin.

Pavel Elsner

Hledáme spolehlivého a trpělivého učitele (-ku)
či studenta (-ku) na pravidelné odpolední

doučování  devítiletého chlapce po nemoci
 v Újezdě nad Lesy od září 2005.

Tel.: 606 914 647

Vážení čtenáři!
Je za námi opět jedno období v běchovické knihov-

ně, které je ohraničeno školními prázdninami a letními
dovolenými. Věřím, že si dobu volna užijete podle svých
představ a zrekreováni se zas vrátíte k pěkné knize do
knihovny. Ať se vám splní na cestách i doma vaše
plány a přání. K zamyšlení vám přidávám slova vyzná-
ní autora jedné hezké knížky. (Poznáte, v které knize
je najdete? )
Věřím, že fantazie je silnější než vědění.
Že mýty mají větší moc než historie.
Že sny jsou mocnější než skutečnost.
Že naděje vždy zvítězí nad zkušeností.
Že smích je jediným lékem na zármutek.
A věřím, že láska je silnější než smrt.

Knižní novinky zakoupené na prázdniny.

Pro nejmenší
Koník Kája – leporelo – velikost
Kočička Káťa – leporelo – tvary
Pejsek Punťa – leporelo – barvy

Pro mládež – dívky
Lenka Lanczová Sonáta pro dvě srdce
Lenka Lanczová Zlodějka snů
Lenka Lanczová Most do země lásky

Naučná literatura
Kronika tak řečeného Dalimila

Božena Němcová Korespondence I    1844–1852
Božena Němcová Korespondence II   1853–1856
Petr Šmolka Muž a žena – návod k použití
Sue Atkinsonová Jak zdolat skálu jménem deprese

Beletrie
Milena Durková Zajetí ve Vareux (dar od autorky)
Michal Viewegh Lekce tvůrčího psaní
Marie Kubátová Arcibáby – aneb Živote, já nechci,

abys byl vošklivej!

NA PRÁZDNINOVÉ ČTENÍ

Úprava vody
proti

vodnímu kameni a korozi
evropský patent

spolehlivé, ověřené, bezúdržbové
jednoduchá instalace

(žádná chemie, žádné magnety)
tel.: 607 573 769    r.rousal@seznam.cz

Vlasta Javořická Jabloň v květu
Pavel Frýbort Dohazovač
Vlastimil Třešňák Melouch
Karel Štorkán Zaslíbené město
Jiří Čech Malér lodi Markéta
Elizabeth Moon Rychlost temnoty
Arto Paasilinna Stará dáma vaří jed
Nick Hornby Dlouhá cesta dolů
M. Yourcenarová Orientální povídky
Gabriel G. Márquez Kronika ohlášené smrti

Věra Santolíková, knihovnice

Blahopřání
a poděkování


